

## Unit 1 / page 7 :

Write a paragraph about your first day at school.

On my first day at school, I felt both nervous and excited. I woke up early and put on my new clothes. My dad drove me to school. When I arrived, I saw other kids playing. I met my teacher, and she was very nice. We learned and did fun activities together. By the end of the day, I felt happy and joyful.

في أول يوم لي في المدرسة، شعرت بالتوتر والإثارة. استيقظت مبكراً وارتديت ملابس جديدة. أوصلني والدي إلى المدرسة. عندما وصلت، رأيت أطفالاً آخرين يلعبون. قابلت معلمتي، وكانت لطيفة للغاية. تعلمنا وقمنا بأنشطة ممتعة معاً. بحلول نهاية اليوم، شعرت بالسعادة والبهجة.

## Unit 2 / page 11 :

Write a paragraph about the characteristics of your ideal school.

My ideal school is big and modern. It has twenty classrooms, a science lab, a computer lab with a Wi-Fi network, and a library with many books. It also has a large playground and a winter gym. The teachers are friendly and support the students in every way. Overall, this school creates a positive environment where students can learn, grow, and succeed.

مدرستي المثالية هي مدرسة كبيرة وحديثة. تضم عشرين فصلاً دراسياً ومختبراً للعلوم ومختبراً للكمبيوتر مزوداً بشبكة Wi-Fi ومكتبة بها العديد من الكتب. كما تضم ملعباً كبيراً وصالة ألعاب رياضية شتوية. المعلمون ودودون ويدعمون الطلاب بكل الطرق. بشكل عام، تخلق هذه المدرسة بيئة إيجابية حيث يمكن للطلاب التعلم والنمو والنجاح.

Write an email to a friend about a journey you had.

Subject: My Recent Journey

Dear [ Friend's Name ],

How are you?

I want to tell you about my journey. First, I went to the beach with my family. We played in the sand and swam in the sea. Then, we had a picnic with sandwiches and fruit. Last of all, we watched the sunset. It was beautiful!

Bye,

[ Your Name ]

الموضوع: رحلتي الأخيرة

عزيزي [اسم الصديق]،

كيف حالك؟

أريد أن أخبركم عن رحلتي. أولاً، ذهبت إلى الشاطئ مع عائلتي. لعبنا في الرمال وسبحنا في البحر. ثم تناولنا وجبة خفيفة مع السندويشات والفواكه. وأخيراً، شاهدنا غروب الشمس. كان جميلاً!

وداعاً، [اسمك]

Write an invitation to your friends including a plan for one week holiday.

Subject: Join me for a fun week holiday!

Dear friends,

I hope you are all doing well! I am planning a one-week holiday at the beach. We can relax, swim, and play beach games. First, we will explore the local market for fresh food. In addition, we can have a campfire at night.

Please remember to bring your swimsuits, sunscreen, and towels.

Let me know if you can come.

Best wishes,

[Your Name]

الموضوع: انضم إلي لقضاء عطلة أسبوع ممتعة!

أصدقائي الأعزاء،

أمل أن تكونوا جميعاً بخيراً! أخطط لقضاء إجازة لمدة أسبوع على الشاطئ. يمكننا الاسترخاء والسباحة وممارسة ألعاب الشاطئ. أولاً، سنستكشف السوق المحلية لشراء الأطعمة الطازجة. بالإضافة إلى ذلك، يمكننا إشعال النار في المخيم ليلاً.

يرجى تذكر إحضار ملابس السباحة، وكريم الوقاية من الشمس، والمناشف.

أخبروني إذا كان بإمكانكم الحضور!

أفضل الأمنيات،

[اسمك]

Write your suggestion for a suitable solution to the following teenager's problem.

Hi Sarah,

I understand how you feel. Why don't you join a club or sport at school? This can help you meet new friends. You could also try learning some German; this will help you talk to others. Making friends online is very helpful, too. It is good to stay in touch with your old friends. Remember, making new friends takes time, so be patient!

مرحبًا سارة،

أفهم شعورك. لماذا لا تنضمين إلى نادٍ أو رياضة في المدرسة؟ قد يساعدك هذا على التعرف على أصدقاء جدد. يمكنك أيضاً محاولة تعلم بعض اللغة الألمانية؛ سيساعدك هذا على التحدث مع الآخرين. تكوين صداقات عبر الإنترنت مفيد جداً أيضاً. من الجيد أن تظلين على اتصال بأصدقائك القدامى. تذكر أن تكوين صداقات جديدة يستغرق وقتاً، لذا كوني صابرة!

Write a paragraph about the most interesting pages you like to follow on the social media.  
Give reasons why you like to follow them.

I like to follow pages about travel, sports, and movies on social media. Travel pages show amazing places around the world and give me ideas for my next trip. Sports pages provide information about my favorite team and players, and I enjoy watching the games. Movie pages share lists of the latest films on TV, helping me choose what to watch.

أحب متابعة الصفحات التي تتناول السفر والرياضة والأفلام على وسائل التواصل الاجتماعي. تعرض صفحات السفر أماكن مذهلة حول العالم وتمنحني أفكاراً لرحلتي القادمة. تقدم صفحات الرياضة معلومات عن فريقي ولعبي المفضلين، وأستمتع بمشاهدة المباريات. تشارك صفحات الأفلام قوائم بأحدث الأفلام على التلفزيون، مما يساعدني في اختيار ما أريد مشاهدته.

Best wishes

Mr. Haider Al-Atrash